
Interpelácia č. 65/2017   
 
 
5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 24.4.2017  
 
 
Mgr. Pristáš: 
Chcem sa opýtať, či vie vedenie mesta ako pokračuje situácia v bytovke 72 na Zimnej ulici 
s tými odstavenými výťahmi, či sa tam niečo robilo. Pokiaľ ja viem, tak zatiaľ ešte nie. Bolo 
prisľúbené, že pred Veľkou nocou sa začnú výťahy meniť. Máme už týždeň po, pokiaľ ja 
viem zatiaľ nie, že či vedenie mesta nejak komunikovalo s bytovým podnikom a sa to nejak  
pohli tie veci ďalej, lebo sú tri mesiace bez výťahov.  
 
Ing. Duč, BP: 
Na bytovke 1641 na Zimnej ulici, vlastne tie výťahy sú objednané, čakalo sa za schválením 
úveru, úver je schválený, poskytnutý. Bola zaplatená prvá faktúra dodávateľovi, čiže začali 
tam prípravné práce, oplašťovanie tých výťahových šácht a stroje tento týždeň majú prísť do 
dvoch vchodoch. Toto je posledná informácia. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 24.4.2017 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


